
Einu LSDF prezidento pareigas paskutinius 

4 metus ir labai tikiuosi, kad tai ką nuveikiau ir 

kur nuėjome kartu su visa federacija yra matoma 

ir neliko Jūsų nepastebėta. 

            Rėmėjai, projektai, matomumas – tai tik 

maža dalis, ką su praeitos kadencijos komanda 

nuveikėme. Tikrai nenoriu konkretizuoti, tiesiog 

noriu tikėti, kad kryptis, kuria mes žengiame Jums 

tinka ir patinka. 

Manau, kad esu tinkamas kandidatas. Esu įgijęs aukštąjį išsilavinimą keliose 

srityse, laisvai kalbu angliškai ir rusiškai, žinau lenkų ir vokiečių kalbas. Per tuos 2 

metus mano kompetencija šioje srityje tik pakilo. Bendrauju su nemažai verslo ir 

vyriausybinių subjektų, tai manau ir toliau padės ieškant finansavimo, paramos 

renginiams ar atskiriems projektams.  

Paskutiniai 2 metai buvo išskirtinai sunkūs tiek visam sportui, tiek mūsų 

sporto šakai. Tikrai sustojome. Su tuo susiduria daugelis sporto šakų, mes nesame 

kažkuo išskirtiniai. Pandemija tikrai išbalansavo viską. Sustojo daug projektų, 

sustojo plėtra, stagnuojame nacionalinėse pirmenybėse. Turiu daug ambicijų ir 

planų ateičiai. Matau ir žinau būdus kaip grįžti į tą plėtros ir augimo tempą, kuriame 

buvome iki pandemijos. Artimiausi 4 metai bus begalo įdomūs ir aktyvūs: laukia 

svarbūs tarptautiniai čempionatai, laukia nauji išūkiai. Esu pasirengęs tuos iššūkius 

priimti ir stengtis toliau. 

Kandidatuoju į Teisės ir administravimo komiteto vadovus bei neslėpsiu, 

viliuosi, kad išrinktieji vykdomojo komiteto nariai išrinks mane prezidentu dar 

vienai kadencijai – tikrai noriu tęsti pradėtus darbus ir stengtis mūsų mylimo sporto 

labui. 
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